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Z A P I S N I K 

sa 40. sjednice Odbora za politički sistem, pravosuđe i upravu 

održane 4. februara 2014. godine 

 

Sjednica je počela u 10 sati i 20 minuta. 

Predsjedavao je Rifat Rastoder, predsjednik Odbora. 

Sjednici su prisustvovali članovi/ce Odbora: dr Zoran Vukčević, Husnija Šabović, 

Milorad Vuletić, Draginja Vuksanović, Vladislav Bojović, Obrad Gojković, Snežana 

Jonica, Azra Jasavić i Genci Nimanbegu.  

 

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 

 

Za sjednicu je predložen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

- usvajanje zapisnika sa 32. 33. 36. i 39 . sjednice - 

 

1. Izmjena i dopuna Pravilnika o postupku utvrđivanja predloga za izbor 

četiri člana Sudskog savjeta iz reda uglednih pravnika; 

2. Utvrđivanje liste prijavljenih kandidata na Javni poziv za izbor četiri člana 

Sudskog savjeta iz reda uglednih pravnika  i utvrđivanje datuma za 

održavanje konsultativnog saslušanja  kandidata za izbor četiri člana 

Sudskog savjeta iz reda uglednih pravnika; 

3. Godišnji izvještaj o radu Odbora za politički sistem, pravosuđe i upravu za 

2013. godinu 

 

 

Predsjednik Odbora stavio je na glasanje predloženi dnevni red koji je usvojen 

jednoglasno. Takođe, zapisnici sa 32. 33. 36, 37 i 39. sjednice Odbora usvojeni su 

jednoglasno, uz određene sugestije poslanika Gencija Nimanbegua koje su se odnosile 

na 37. zapisnik. 

 

 

PRVA TAČKA - Izmjena i dopuna Pravilnika o postupku utvrđivanja 

predloga za izbor četiri člana Sudskog savjeta iz reda uglednih pravnika 

 

Predsjednik Odbora Rifat Rastoder, otvarajući raspravu u vezi sa prvom tačkom 

dnevnog reda, istakao je da je neophodno precizirati Pravilnik o postupku utvrđivanja 

predloga za izbor četiri člana Sudskog savjeta iz reda uglednih pravnika, kako bi se 

istim otklonile sve potencijalne nejasnoće u proceduri koja slijedi.  

Poslanik Milorad Vuletić, u svojoj riječi, iznio je dilemu i postavio pitanje da li se 

novim izmjenama Pravilnika propisuje da, ukoliko se u tri kruga glasanja izaberu tri 
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kandidata isti predlažu Skupštini, i da li bi novi javni poziv bio raspisan za nedostajući 

broj članova koji se bira ili bi se ponavljao za sva četiri kandidata. 

Poslanica Snežana Jonica, učestvujući u raspravi, saopštila je da je definisana 

mogućnost da se Javni poziv ponavlja za nedostajući broj članova, ali i da se Skupštini 

upućuje konačan Predlog tek kada Odbor utvrdi sva četiri kandidata, što bi značilo da 

ranije izabrani kandidati čekaju na proceduru. 

Poslanica Azra Jasavić bila  je mišljenja da se radi o značajnom pitanju, i da bi 

procedura trebala da bude jedinstvena, kao i da je potrebno da se sva četiri kandidata 

izaberu istovremeno.  

Poslanik Husnija Šabović istakao je da su nove izmjene Pravilnika prihvatljive i 

dobre i da otklanjaju ono što se pokazalo negativnim u prethodnoj proceduri. S tim u 

vezi, mišljenja je da bi se, ukoliko se ni ovog puta ne izaberu sva četiri kandidata, Javni 

poziv trebao raspisati za nedostajući broj članova. 

Poslanica Azra Jasavić, u svom obraćanju, navela je da bi neophodno bilo 

izabrati Sudski savjet u punom sastavu kako bi počeo sa radom što prije i radio što 

kvalitetnije. Takođe, istakla je da predložene izmjene Pravilnika u dijelu ponavljanja 

Javnog poziva za nedostajući broj članova za Sudski savjet ne podržava.  

Poslanik Vladislav Bojović, u svojoj riječi, je ukazao da bi trebalo ostati dosledno 

rješenjima iz prethodnog Pravilnika, i da ne treba dozvoliti glasanje više od dva puta.  

Poslanik Milorad Vuletić naglasio je da bi nove izmjene Pravilnika značile 

napredak i da će isti podržati.  

Poslanica Snežana Jonica je saopštila da podržava treći krug glasanja predviđen 

novim Pravilnikom, smatrajući da se, ukoliko se ni tada ne izaberu sva četiri kandidata, 

Javni poziv ponavlja za sve članove. 

Predsjednik Odbora Rifat Rastoder, istakao je da je po ovom pitanju neophodno 

napraviti kompromis, ali s obzirom da nema ujedinjenih stavova, najbolje rješenje je 

glasati pojedinačno o svakom predlogu koji se kristalisao na Odboru. Tim povodom, 

saopštio je da bi Odbor trebao prvo da se izjasni o najnovijim izmjenama Pravilnika koje 

su na dnevnom redu, zatim o predlogu da ostane odredba da se Javni poziv ponavlja za 

sve članove, kao i predlogu da ostanu dva kruga glasanja. Shodno tome, dodao je da je 

za ovo pitanje svakako neophodna parlamentarna većina, ali da se kandidati koji dobiju 

većinu moraju na neki način zaštititi da se ne bi ponovo prijavljivali.  

Poslanica Snežana Jonica predložila je da se glasanje o Pravilniku odloži za 

neku od narednih sjednica, kako bi se donijela prava odluka o ovom pitanju. 

Poslanica Draginja Vuksanović, izrazila je dilemu zbog čega bi se ponovo 

izjašnjavali o kandidatima  koji su prošli prvi krug. 

Poslanik Milorad Vuletić, u svojoj riječi, istakao je da ovo pitanje treba posmatrati 

sa logičke strane i da se pravo kandidatu da bude predložen Skupštini, ukoliko dobije 

potrebnu većinu na Odboru, ne može oduzeti. 

Poslanik Obrad Gojković, u svom obraćanju, naveo je da predlog poslanice 

Jonice smanjuje partijski uticaj na izbor članova Sudskog savjeta.   
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Poslanik Vladislav Bojović naglasio je da je protiv trećeg kruga glasanja, jer 

smatra da izbor četiri člana Sudskog savjeta ne treba da se zasniva na partijskoj 

trgovini  već na procjeni i ocjeni članova ovog Odbora. Tim povodom, istakao je da bi 

kandidati koji bi zadovoljavali kriterijume prošli i u prva dva kruga, i da treći ne bi bio 

potreban. 

Predsjednik Odbora Rifat Rastoder naglasio je da se, ukoliko ne postoji saglasje 

o ovom pitanju, mora odlučiti glasanjem. Takođe, dodao je da se izjašnjavanje o 

Pravilniku može odložiti za neku od narednih sjednica, ukoliko je neophodno dalje 

usaglašavanje stavova.  

Poslanica Azra Jasavić saopštila je da podržava stav poslanice Snežane Jonice 

da se na ovoj sjednici ne glasa o Pravilniku, i da se treba dogovoriti kakva će biti 

odredba Pravilnika, kako ne bi dolazilo do preglasavanja. 

Predsjednik Odbora Rifat Rastoder istakao je da, iz razloga postojanja različitih 

stavova članova Odboru, treba odložiti izjašnjavanje o Pravilniku, ali prije procedure 

saslušanja  kandidata za članove Sudskog savjeta iz reda uglednih pravnika. 

 

 

DRUGA TAČKA - Utvrđivanje liste prijavljenih kandidata na Javni poziv za 

izbor četiri člana Sudskog savjeta iz reda uglednih pravnika i utvrđivanje datuma 

za održavanje konsultativnog saslušanja kandidata za izbor četiri člana Sudskog 

savjeta iz reda uglednih pravnika 

 

Predsjednik Odbora Rifat Rastoder, povodom druge tačke dnevnog reda, 

naglasio je da je ponovljeni Javni poziv raspisan 13. januara t.g., a u međuvremenu je 

tekao rok prijavljivanja, i da se prijavilo 12 kandidata. S tim u vezi, istakao je da je 

stručna služba uvidom u dokumentaciju utvrdila da su svi prijavljeni kandidati ispoštovali 

proceduru predviđenu Javnim pozivom, tako da se može utvrditi lista kandidata i 

zakazati razgovor na Odboru, shodno zakonskoj odredbi. Tim povodom, pročitao je 

spisak prijavljenih kandidata po azbučnom redu, naglasivši da su svi poslanici dobili 

Informativni pregled, kao i priloženu dokumentaciju kandidata.  

Poslanica Draginja Vuksanović, u svojoj riječi, istakla je da se može konstatovati 

da su od prijavljenih kandidata samo četiri nova u odnosu na prethodno prijavljene, s 

tim što je kandidat Tatjana Marković prethodno konkurisala za Tužilački savjet, a sada 

za Sudski. S tim u vezi, postavila je pitanje da li postoji potreba da, kada kandidati budu 

pozvani na razgovor, iznova idu u proceduru i oni kandidati koji su ranije saslušani na 

Odboru.   

Poslanica Azra Jasavić, u svom proceduralnom obraćanju, osvrnula se na 

iskustvo Ustavnog odbora, gdje je po ovom pitanju formirana Komisija od strane 

poslanika i stručne službe koja je izvršila uvid u kompletnu dokumentaciju i napravila 

listu kandidata koji ispunjavaju uslove. Takođe, dodala je da nema ništa protiv ukoliko je 

isto uradila i stručna služba ovog Odbora. 
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Predsjednik Odbora Rifat Rastoder, konstatovao je da treba utvrditi listu 

kandidata koju je prethodno pročitao i predložio da se razgovor sa kandidatima obavi 

17. februara t.g. u 12 sati. Pored toga, dodao je da je u međuvremenu, a shodno 

sugestijama članova Odbora, upućen dopis Komisiji za sprječavanje sukoba interesa, 

radi pojašnjenja pitanja eventualnog konflikta interesa pojedinih profesija za članstvo u 

Sudskm savjetu. S tim u vezi, istakao je da navedeno mišljenje neće biti obavezujuće 

za članove Odbora, ali da ga vrijedi sačekati, i dodao da će Komisija o tom dopisu 

raspravljati na sjednici 14. februara. 

Poslanik Obrad Gojković, istakao je da se mišljenjem Komisije za sprječavanje 

sukoba interesa kandidatima jedino može ukazati da li su potencijalno u konfliktu 

interesa.  

Predsjednik Odbora stavio je na glasanje predloženu listu prijavljenih kandidata, 

kao i predloženi datum saslušanja, što je jednoglasno podržano od strane članova 

Odbora.  

 

 

TREĆA TAČKA - Godišnji izvještaj o radu Odbora za politički sistem, 

pravosuđe i upravu za 2013. godinu 

 

Vezano za Godišnji izvještaj o radu Odbora za politički sistem, pravosuđe i 

upravu za 2013. godinu, predsjednik Odbora Rifat Rastoder, saopštio je da je isti uradila 

stručna služba na osnovu statističkih, zapisničkih i drugih podataka, ističući da je rad 

Odbora bio obiman i kvalitetan.  

Članovi Odbora su podržali ovakav stav predsjednika Odbora, nijesu imali 

dodatne sugestije i primjedbe i jednoglasno su podržali Izvještaj o radu Odbora za 2013 

godinu. 

 

 

Sjednica odbora je završena u 11 sati i 15 minuta. 

 

 

  Zapisnik sačinila: 

 

Sekretarka Odbora                                                         Predsjednik Odbora                                              

  Slavica Mirković                                          Rifat Rastoder 

 

 

 

 


